
از کنـار احکـام الهـی نگذریـم،
اما پرخاشگری نکنیم

حجتالاسلام سیدحسن خمینی، تولیت حرم بنیانگذار انقلاب اسلامی در
مراسم شب میلاد حضرت فاطمه زهرا(س) و فرزند برومندش حضرت امام
خمینی که در حرم مطهر امام(ره) و با حضور زائران برگزار شد، گفت:
بسادگی از کنار احکام الهی نگذریم و سست نگیریم. یکی از آسیبهای
جهان امروز این است که دین را شل میگیریم. این بدان معنا نیست که
متعصب باشیم و با کسی پرخاشگری کنیم؛ سخن ما راجع به شخص خودمان

است.
یادگار بنیانگذار انقلاب اسلامی افزود: اینکه در مقابل دیگران
چگونه رفتار کنیم بحث دیگری است. باید دقت کنیم که چه میخوریم،
چه میپوشیم، چه سخنی میگوییم؛ آیا پشت سر کسی غیبت میکنیم؟ آیا
به کسی تهمت میزنیم؟ آیا کینه کسی را به دل داریم؟ آیا دروغی را
به زبان میآوریم؟ آیا چنانکه به ما گفته شده، سر به سجده حق

میگذاریم؟ نمیتوان بدون عمل به جایی رسید.
هّ» وی در بخش دیگری از سخنان خود، با اشاره به پرورش شخصیت «فض
از سوی صدیقه طاهره(س)، او را شخصیتی ذکر کرد که به واسطه خدمت
به خانواده حضرت زهرا(س)، امیرالمؤمنین(ع) و حسنین(علیهماالسلام)
در قرآن در زمره «ابرار» قرار گرفت، اظهار کرد: انسانهای بزرگ
اینگونهاند که صرفاً خودشان حرکت نمیکنند، بلکه یک جامعه را به
حرکت در میآورند. عظمت آنان فقط خودشان را دربرنمیگیرد، بلکه
اطرافشان را نیز روشن میکند که بر همین اساس شخص فاطمه زهرا(س)
نیز در کنار شخصیتی چون پیامبر(ص) تربیت میشود. حجتالاسلام سیدحسن
خمینی با بیان اینکه یکی از این شخصیتها در دوران ما امام
بزرگوار بود، افزود: حرکتی مانند حرکت امام، در لبنان شخصیتی چون
مرحوم شهید نصرالله را تولید میکند که طوفانی به پا میکند. این

کارکرد وجود آنهایی است که فراتر از یک فرد هستند.
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